
 

 

Protokoll NC möte 2015-02-21 i Skellefteå 

Närvarande klubbar: 

Umeå AK 

Vuollerim MF 

Skellefteå MS 

Piteå MS 

VKRC Örnsköldsvik 

Frånvarande klubbar: 

Luleå MS 

Lycksele MK 

Aspen KK 

JMK Östersund 

 

§1 Mötet öppnades av Arne Sjölander 

§2 Till ordförande valdes Arne Sjölander 

§3 Till Sekreterare valds Börje Lundin och Justerare Ove Karlsson 

§4 Dagordningen godkändes 

§5 Arne S fördrog föregående protokoll och det godkändes och lades till handlingarna. 

§6 1. Umeå AK:s motion om J125 och Rotax Max Junior diskuterades och avslogs när den 

inte är aktuell längre. 

 2. Motionen om antal varv per bana diskuterades och följande ändringar gjordes: 

Lycksele MK ett (1) varv mindre i både kval och final. Piteå MS ett (1) varv mer i både 

kval och final. 

§7 Reglementet för 2015 diskuterades och ändrades på en del punkter. Ändringar är 

rödmarkerade i texten. Reglerna finns nu att läsa på hemsidan. 

§8 Övriga frågor: 

1. Utbildning, Arne S och Fredrik M jobbar vidare med att ordna en utbildning för 

utbildningsansvariga i klubbarna. I dag så saknas det formellt godkända utbildare i ett 

par av klubbarna. 

 2. Arne S redovisade ekonomirapporten som kommit från Barbro Forsman och 

ekonomin följer budget. I kassan finns 14.115Kr. 

§9 Nästa möte hålls i Lycksele i samband med Motorveckan 

§10 Arne avslutade mötet och tackade alla för ett bra genomfört möte. 

 

 



 

 

__________________________ ______________________________ 

Börje Lundin   Ove Karlsson 


